

# RIVIERA 松鹤楼



上海市黄浦区中山东二路505号(近新开河路)

No.505, Zhong Shan Dong Er Road, Huang Pu District, Shanghai, 200010, China (Close to Xin Kai He Road)

**交通** 021-3331-3777 (中文)

## 开车前来的贵宾

餐厅前后有2个停车场入口(新开河路入口,东门路入口)。请从入口进到地下3层的十六铺停车场。餐厅的直达电梯是13号电梯,13号电梯位于A区和B区的中间,因此请停在A区或者B区。

### 停车场

- ※ 请乘坐13号电梯上楼
- ※ 在本店用餐可免费停车2小时
- ※ 停车场入口限高2m

## 坐地铁前来的贵宾

14号线「豫园」站下车,从“七”号出口出站,步行10分钟左右可到达本店。请至10号线「豫园」站下车,从一号出口出发,步行15分钟左右可到达本店。

## 坐公交车前来的贵宾

十六铺公交车站 305路,55路,65路,736路  
人民路新开河路公交车站 64路  
新开河路中山东二路公交车站 26路  
延安东路外滩站 71路

**TRANSPORTATION** 189-1896-7830 (English)

## Customers on their own vehicles

There are 2 entrances of SHI LIU PU parking area. One is close to Xinkaihe Road, and the other is close to Dongmen Road. Please drive down to the basement 3 and you can take the elevator No.13 directly to each layer of the restaurant. No.13 elevator is located between sector A and sector B, therefore you'd better choose to park around sector A or sector B.

### PARKING AREA:

- ※ Please take the elevator No.13 to the restaurant
- ※ Free parking time of 2 hours if you dine in our restaurant
- ※ Height limit of parking layer is 2m

## Customers by metro

Please take the line No.14 metro to Yu Garden station and walking out from No.7 exit and then 10 mins walk to the restaurant.  
Please take the line No.10 metro to Yu Garden station and walking out from No.1 exit and then 15 mins walk to the restaurant.

## Customers by bus

SHI LIU PU Bus stop: No.305/ No.55/ No.65/ No.736  
Renmin Road & Xinkaihe Road Bus stop: No.64  
Xinkaihe Road & East Zhongshan II Road Bus stop: No.26  
East Yan'an road The Bund Bus stop: No.71